
 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde den 26.2.2024 

 

Ordinært møde kl. 17.00-18.30 i Personalerummet 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min) 

Godkendt med tilføjelser under generel orientering. 

2. Oplæg/forslag til skolebod (40 min) 

a. Præsentation af oplæg v. Ditte, som kommer på besøg på mødet. 

 

 

b. Drøftelse af oplæg 

Ditte har lavet flere undersøgelser og fremlagde oplægget. Har endnu ikke søgt de 

tilgængelige puljer – opstartspuljer. Skoleboden skulle være en gang om ugen.  

Ditte forestiller sig 1-2 flexjobbere, pensionister eller lign. Og 7, 8 og 9. klasserne 

kunne indgå. Stillingerne ville skulle slås op.  

Det kunne også være en ide at samarbejde med erhvervsskolerne.  

Spørgsmål til hvem der er ”vi” til at være ansvarlig for at drive det?  

Tanker om at elever der har brug for praktiske opgaver kunne have et praktisk 

fagligt tilbud. 

Spørgsmål om driften på sigt – i forhold til at puljerne løber ud. 

Obs på at elevrådet også har oprettet et arbejdende udvalg ift. skolebod. 

Jobcentret kunne være til rådighed for at finde en til to personer som kunne stå for 

driften af boden. 

Tanke om at boden skulle ligge som ansvar for 6., 7., og 8. kl. 

Det er undersøgt at en fleksjobber gerne må bage boller hjemme og tage med. 

Der skal overvejes hvor man kan sælge varerne.  

Kan der laves aftale med en af dagligvareforretningerne.  

Det blev besluttet at elevrådets arbejdsgruppe/skolebodsudvalg arbejder videre og 

kontakter både Ditte og evt. udbydere af varer til skoleboden. 

 

3. Nyt fra elevrådet (10 min) 

i. Skolebodsudvalg  

ii. Kan gårdvagter have forskellige vagtposter 



 

 

iii. Det opleves at man ikke kan komme i gang med undervisningen fordi en lærer 

skal have håndteret en frikvarterskonflikter. Det er mest på de mindre årgange, 

hvor udskolingsklasserne hurtigere kan sættes i gang af andre lærere. 

iv. Der har tidligere været uddannet elever til konfliktmæglere/legepatruljer. Men 

holdt op fordi de små ikke ville høre. 

v. Der blev nedsat et firkvartersudvalg. Input til udvalget – overvejelse om at 

uddanne til at være legepatrulje/fodbolddommere mv.  

 

4. Evaluering af årsmødet (10 min) 

i. Børns Vilkår holdt oplæg og det blev taget godt i mod med mange cases og snak 

med forældrene indbyrdes. God snak. Oplægsholder synes der havde været 

meget aktivitet. Godt fremmøde. Der er flere gode uv.forløb på Børns Vilkårs 

hjemmeside. 

ii. Ide til næste skoleår. Digitale billeder og deling af dem. Trygfonden.  

iii. Der var 2-3 børn i pasning på aftenen. De hyggede sig – og elevrådet var gode til 

at underholde. 

iv. God årsberetning fra formanden. Oplæg og beretning sendes ud til alle forældre. 

 

5. Digitale retningslinjer på NAS (15) 

 

a. De 12 anbefalinger fra Styrelsen for Undervisning og Kvalitet (STUK) Se bilag s. 8. 

b. Hvordan passer de ind det oplæg vi allerede har for Digitale retningslinjer (bilag) 

i. Arbejdsgruppen, Astrid, Louise, Line og Susanne (Mads trækker sig) holder nyt 

møde. 

 

 

6. Generel orientering (5 min) 

a. Elever/klasser  

Afhentningstider i SFO. På bagkant af SFO. 

Der er mange som gerne vil have at børn sendes til både fritidsaktiviteter og ud til kys og 

kør, så ressourcerne kan prioriteres til at lave aktiviteter med børnene. 

Det foreslås at vi sender børn afsted kl. kvart i og kl. kvart over. Det passer med bustider. 

Bestyrelsen drøfter og beslutter ovenstående og at børn skal afhentes inde i SFO’en og ikke 

ringes ud. Både af trafikmæssige grunde og fordi vi ønsker, at have den gensidige kontakt.  

Ledelsen laver skriv til forældre i SFO/Klub. 

 

- Der er flere indskrivninger på forskellige klassetrin.  

- Det afføder mange henvendelser både fra børn og forældre.  

 

b. Personale 

- Der er flere medarbejdere tilbage ovenpå sygemeldinger.  

 

c. Økonomi 

- Der kommer ressourcetildeling først i marts. 

 

d. Andet 

a. Flytning af næste møde den 20.3./ny dato? 

i. 20.3.: Flyttes til den 19.3. 

ii. 11.6.: Flyttes til den 18.6. 

b. Valg til skolebestyrelsen – tidsplan/møder mv. 

i. Susanne sender udkast til kalender og valg og indkalder evt. til 

ekstraordinært møde. 



 

 

Hanne og Katja og Astrid er på valg. Hanne genopstiller ikke. 

Fortsætter: Louise, Mads, Anette, Mathilde. 

c. Opdatering af hjemmeside 

i. Alle referater, som var lagt ind, er forsvundet for 2023. De genindsættes 

sammen med billeder af bestyrelsen. 

 

d. Børn der kommer til skade – har vi procedure? 

i. Der skal være kontakt til forældre ved tilskadekomst. 

 - Der ringes altid når de slår hovedet.  

 - Der har været overset skader, som skulle have været opdaget.  

 - Der er altid godt at personalet ringer hjem så forældrene selv kan tage 

stilling og ansvar. 

- Det opleves at nogle forældre synes vi ringer for bagateller og ikke tænker, 

at de behøvede at blive kontaktet. 

 

 

7. Punkter til kommende møder og eventuelt (5 min) 

- Digitale principper. 

- Meddelelsesbogen som dialogredskab 

- Opsamling på opmærksomheder omkring vikardækning/indhold 

- Studie-/lejrskoleprincipper 

 

 

VEL MØDT. 

 


